
Protokół Nr XXXV/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 30 marca 2022 roku              

w Miejskim Ośrodku Kultury w Łazach ul. Kościuszki 5 

  

Obrady rozpoczęto 30.03.2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14.13 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Alfred Bachowski 

2. Antoni Flak 

3. Krzysztof Furman - zdalne uczestniczenie w sesji 

4. Zenon Głąb 

5. Marta Grzesica 

6. Agnieszka Janus 

7. Justyna Kośmida  

8. Stefan Kubasik 

9. Danuta Ludwikowska 

10. Wiesława Majczak 

11. Justyna Snopek – zdalne uczestniczenie w sesji 

12. Anna Staniaszek 

13. Renata Supernak 

14. Dariusz Tabas 

15. Edyta Wójcik 

 

 

Do punktu 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach  powiedziała, że działając na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  o samorządzie gminnym,  w związku 

z art.15 zzx ust.1 i 2 ustawy  z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 

ustaw otwiera  XXXV sesję Rady Miejskiej w Łazach kadencji  2018 – 2023. 

Poinformowała, że sesja Rady Miejskiej w Łazach jest transmitowana na żywo i utrwalana za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łazach i na stronie internetowej gminy 

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=1s  

Podstawą przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w sesji są przepisy Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej.  

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=1s


Więcej informacji znajduje na stronie bip.lazy.pl 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach po dokonaniu otwarcia sesji stwierdziła, 

że jest quorum Rady i w związku z tym obrady są prawomocne. 

Nośnik z zapisem audio-video stanowi załącznik do protokołu i jest jego integralną częścią. 

Powitała przybyłych na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Do punktu 2 - Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że zgodnie              

z § 23 Statutu Gminy Łazy został przedłożony Państwu Radnym proponowany porządek obrad 

wraz z materiałami,  po czym odczytała porządek obrad.                       

 

Następnie Przewodnicząca zapytała, czy Radni wnoszą zmiany do porządku obrad dzisiejszej 

sesji. 

 

Propozycji zmian Radni nie zgłosili. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad   XXXV  sesji : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 23.02.2022 r.                            

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Zapytania i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy,              

o których mowa w art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji w Katowicach. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Łazy na lata 2022-2025". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2022. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łazy w 2022 roku". 

13. Informacje i sprawy różne. 

14. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łazach o pracy między sesjami                    

i otrzymanej korespondencji. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 3 -  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu    

                          23.02.2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Anna Staniaszek przypomniała, że protokół był dostępny      

w  Biurze Rady oraz  na sali narad bezpośrednio przed sesją,  jak również w wersji 

elektronicznej zamieszczony był w programie E-sesja. 

 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  protokół  z  sesji  Rady  Miejskiej  w Łazach odbytej  w dniu 

23.02.2022 r.   przyjęła   przez   aklamację. 

 

Do punktu 4 -  Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Kaczyński - Burmistrz Łaz złożył sprawozdanie o pracy  w okresie 

międzysesyjnym. Do pobrania tutaj. 

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku  

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=361s  

 

Do punktu 5 - Interpelacje Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na sesji Rady Miejskiej w Łazach w dniu 

23.02.2022 roku pisemne interpelacje i wnioski złożyli:  

- Radna Renata Supernak, 

- Radna Marta Grzesica 

- Radny Krzysztof Furman. 

 

Przewodnicząca poinformowała również, że na złożone na piśmie interpelacje i wnioski z 

poprzedniej sesji Burmistrz udzielił Radnym pisemnych odpowiedzi, których treść wpłynęła 

także do wiadomości Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Następnie głos zabrali: 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/18443194
https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=361s


- Radna Agnieszka Janus, która złożyła interpelację dotyczącą dokończenia budowy 

ogrodzenia wraz z wymianą bramy wjazdowej i furtki  oraz modernizację placu szkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Ciągowicach, 

- Radna Edyta Wójcik, która złożyła interpelację  dotyczącą postawienia zadaszonej altany 

oraz zraszaczy wody na placu zabaw na osiedlu Podlesie oraz usunięcia drewnianych słupów 

przy ul. Fabrycznej i Bory w Łazach, 

- Radna Renata Supernak, która złożyła interpelację dotyczącą odbioru ścieków na                  

ul. Kolejowej w Łazach, 

- Radna Renata Supernak w imieniu własnym jak i Radnej Edyty Wójcik, złożyła 

interpelację dotyczącą modernizacji ulicy Częstochowskiej wraz z chodnikiem w Łazach. 

 

Pisemne interpelacje Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj.  

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku  

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=1266s 

 

Do punktu 6 -  Zapytania i wnioski Radnych. 

 

W punkcie tym Radni nie zabrali głosu. 

 

Do punktu 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Łazy          

                          na rok 2022. 

 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  28 marca 2022 r. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Łazy na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XXXV/217/2022                       

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Łazy  na rok 2022. 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=1266s


 

Do punktu 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy,           

                          o których mowa w art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku  

                          o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na  

                          terytorium tego państwa. 

 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawką był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu       

28 marca 2022 r. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna. 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

obywatelom Ukrainy, o których mowa w art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku                    

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XXXV/218/2022                       

w sprawie udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy, o których mowa w art. 1 ust. 1 ustawy 

z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

 

Do punktu 9 -  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na  

                         Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Katowicach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że w/w projekt uchwały był 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  28 marca 2022 r. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji w Katowicach. 



  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XXXV/219/2022                       

w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji 

w Katowicach. 

  

Do punktu 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki  

                           i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  

                           Narkomanii dla Gminy Łazy na lata 2022-2025". 

 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  28 marca 2022 r. 

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jest jednogłośnie 

pozytywna.  

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  

Narkomanii dla Gminy Łazy na lata 2022-2025". 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

 

Renata Supernak 



Rada   Miejska  w  Łazach   większością głosów   podjęła  Uchwałę   Nr  XXXIV/220/2022                   

w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii dla Gminy Łazy na lata 2022-2025". 

 

Do punktu 11 -  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego "Korpus  

                            Wsparcia Seniorów" na rok 2022.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że w/w projekt uchwały był 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  28 marca 2022 r. 

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jest jednogłośnie 

pozytywna.  

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XXXV/221/2022                       

w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022. 

 

Do punktu 12 -  Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami  

                            bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie   

                            Gminy Łazy w 2022 roku". 

 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach poinformowała, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  28 marca 2022 r. 

 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska jest jednogłośnie pozytywna. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łazy            

w 2022 roku". 



Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Anna Staniaszek, Renata Supernak, Dariusz Tabas, Edyta Wójcik. 

 

Rada   Miejska  w  Łazach   jednogłośnie   podjęła  Uchwałę   Nr  XXXV/222/2022                       

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łazy w 2022 roku". 

 

Do punktu 13 - Informacje i sprawy różne. 

 

Głos  w dyskusji zabrali: 

- Radny Zenon Głąb, 

- Radny Powiatowy Grzegorz Piłka. 

  

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku  

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=2126s 

 

Do punktu 14 - Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Burmistrz Łaz udzielił odpowiedzi na zgłoszone na dzisiejszej sesji interpelacje:  

- Radnej Agnieszce Janus odpowiedział, że dokończenie wykonania ogrodzenia planowane 

jest w tym roku. Natomiast modernizacji placu szkolnego w tym roku nie uda się zrealizować. 

- Radnej Edycie Wójcik odpowiedział, że zraszacze tak jak co roku będą ustawione ale należy 

zwrócić uwagę na to, że zraszacze te są dewastowane i przez to często są wyłączane. W sprawie 

ustawienia altany poinformował, że w przyszłości będziemy starali się taką altanę ustawić ale 

ze względu na środki finansowe  było to możliwe. W sprawie likwidacji drewnianych słupów 

na ul. Fabrycznej i Bory poinformował, że tut. Urząd już z takimi wnioskami występował            

do energetyki wielokrotnie.  

- Radnej Renacie Supernak i Radnej Edycie Wójcik odpowiedział, że ul. Częstochowska 

jest drogą powiatową i starostwo powinno tą drogę zmodernizować. Powiedział, że tutejszy 

urząd wystąpi z pismem do Starostwa Powiatowego w Zawierciu o opracowanie dokumentacji 

projektowej przebudowy przedmiotowej drogi .  

- Radnej Renacie Supernak odpowiedział, że nieprawdą jest że PKP wielokrotnie 

występowało do Gminy o przejecie sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w rejonie ul.Kolejowej 

w Łazach. W latach poprzednich były takie rozmowy, jednak PKP zaproponowało nam 

odkupienie tej infrastruktury, a nie przekazanie nieodpłatne. Powiedział, że sieć wodociągowa 

i sanitarna w rejonie ul.Kolejowej w Łazach jest w bardzo złym stanie technicznym, nie da się 

jej wyremontować i my jako Gmina nie przejmiemy tej sieci w takim stanie. PKP powinno 

dbać o infrastrukturę, która jest jej własnością. Poinformował, że Gmina od wielu lat stara się 

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=2126s


ten problem rozwiązać. Spółka PROMAX realizuje nowe inwestycje, buduje nowe wodociągi, 

a nie remontuje starych gdyż są w tak złym stanie technicznym, że nie da się tego 

wyremontować. Wykonana została sieć wodociągowa w Kazimierówce. W br. będzie budowa 

nowego wodociągu w rejonie osiedla Trójkąt wraz z okolicznymi uliczkami oraz wykonywany 

jest projekt na ul.Kolejową w Łazach. Działania ze strony Gminy w tym zakresie są cały czas 

realizowane. Powiedział, że budowa sieci kanalizacyjnej w tym rejonie jest planowana lecz 

czas realizacji zależy od pozyskania środków finansowych na ten cel. Gmina stara się pomóc 

mieszkańcom w miarę możliwości chociażby poprzez wsparcie ich możliwością zastosowania 

90 % bonifikaty przy wykupie mieszkań kolejowych. Jeżeli chodzi o sieć kanalizacyjną Gmina 

również stara się ten problem rozwiązać. 

Burmistrz poinformował również, że modernizacja ul. Zawierciańskiej mimo wszelkich dążeń 

ze strony naszej Gminy jak i Zawiercia opóźnia się z powodu zablokowania przez PKP 

możliwości przejęcia  tej drogi. Jest projektowane Studium wykonalności i modernizacji linii 

kolejowej nr 4 Zawiercie-Będzin. Prace miały być zakończone w I kwartale br. a obecnie są 

informację, że prace te przedłużą się do końca III kwartału. 

 

Radna Renata Supernak – powiedziała, że z tą interpelacją wystąpiła na prośbę mieszkańców 

ul. Kolejowej, którzy nie mogą korzystać z sieci kanalizacyjnej, która jest uszkodzona, 

nieczystości wywożone są beczkowozami i proszą o pomoc w tej sprawie.  

 

Nagranie z sesji jest integralną częścią protokołu i dostępne jest w linku  

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=2570s 

 

Maciej Kaczyński – Burmistrz Łaz zwrócił się do wszystkich uczestniczących w sesji                     

o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego Pana Czesława Korczyńskiego, długoletniego 

sołtysa sołectwa Turza jak i wieloletniego Prezesa i Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej     

w Turzy. 

 

Do punktu 15 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Łazach o pracy między   

                           sesjami i otrzymanej korespondencji. 

 

Anna Staniaszek- Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach –poinformowała,  że  na 

wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 28.03.2022 roku  zapoznała Radnych  z korespondencją 

jaka wpłynęła w okresie międzysesyjnym.  

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Do punktu 16 – Zamknięcie sesji. 
 

Anna Staniaszek- Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach – powiedziała, że wobec 

wyczerpania porządku obrad zamyka  XXXV  Sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

  

Protokół sporządziła: Iwona Kurzeja                                                 Przewodnicząca  

                                                                                                  Rady Miejskiej w Łazach 

                                                                                            

/-/ Anna Staniaszek 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=DYgcwYkc6mw&t=2570s

